
Lippi: Myślę, że Roma chce wykupić połowę karty
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Gianluca Caprari był jednym z lepszych graczy niedzielnego pojedynku

Roma-Pescara. Wychowanek Giallorossich zdobył nawet bramkę, niestety

jednak, ale dla klubu z Abruzji, gdzie gra na zasadzie współwłasności.

Portal calciomercato.it skontaktował się z agentem gracza, Davide

Lippim. 

 

- Jest na współwłasności między Romą i Pescarą, więc wyobrażam sobie, że po

zakończeniu sezonu Giallorossi spotkają się z klubem z Abruzji, aby ocenić co zrobić.

Myślę, że intencją klubu ze stolicy jest wykupienie drugiej połowy karty. Zobaczymy.

 

Zainteresowanie Interu?

- Nikogo nie słyszałem, jestem przekonany, że klub taki jak Nerazzurri nie otworzy

tak wcześnie mercato, aby pozyskać tam młodego gracza. Stramaccioni nigdy nie

powiedział mi otwarcie, że podoba mu się Gianluca, ale nie mam trudności z

uwierzeniem, że tak jest, wiedząc, że trenował go od dziecka. Jest z rocznika '93.

Myślę, że jako jedyny gracz w swoim wieku zaliczył 21 występów w Serie A i strzelił

2 gole. Zatem jest normalnym, że podoba się różnym klubom.
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